



## Be encouraged 受到激励

### The Great Commission – Week 1, IBC Missions Conference 2021

#### 大使命 - IBC 教会 宣教大会 第一周

*Acts 1:3-8 ...to whom He also presented Himself alive after His suffering by many infallible proofs, being seen by them during forty days and speaking of the things pertaining to the kingdom of God. <sup>4</sup>And being assembled together with them, He commanded them not to depart from Jerusalem, but to wait for the Promise of the Father, “which,” He said, “you have heard from Me; <sup>5</sup>for John truly baptized with water, but you shall be baptized with the Holy Spirit not many days from now.” <sup>6</sup>Therefore, when they had come together, they asked Him, saying, “Lord, will You at this time restore the kingdom to Israel?” <sup>7</sup>And He said to them, “It is not for you to know times or seasons which the Father has put in His own authority. <sup>8</sup>But you shall receive power when the Holy Spirit has come upon you; and you shall be witnesses to Me in Jerusalem, and in all Judea and Samaria, and to the end of the earth.”*

使徒行传 **Act 1:3** 他受害之後，用許多的憑據將自己活活的顯給使徒看，四十天之久向他們顯現，講說神國的事。 **1:4** 耶穌和他們聚集的時候，囑咐他們說：「不要離開耶路撒冷，要等候父所應許的，就是你們聽見我說過的。 **1:5** 約翰是用水施洗，但不多幾日，你們要受聖靈的洗。」 **1:6** 他們聚集的時候，問耶穌說：「主啊，你復興以色列國就在這時候嗎？」 **1:7** 耶穌對他們說：「父憑著自己的權柄所定的時候、日期，不是你們可以知道的。 **1:8** 但聖靈降臨在你們身上，你們就必得著能力，並要在耶路撒冷、猶太全地，和撒瑪利亞，直到地極，作我的見證。」

\* **The COMMAND** 命令

\* **The APPLICATION** 应用 (使徒行传 4, 5, 8 章)